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Kolodvor: Šola potrebuje
pomoč

Predvsem o aktualnih in življenj-
skih razmerah v krajevni skupnosti so
spregovorili na programsko-volilni
konferenci SZDL v krajevni skupno-
sti Kolodvor. Vodstva trenutno niso
menjali, saj menijo, da naj sedanje
vodstvo izpelje priprave in volitve leta
1986.

Na srečanju članov frontne organi-
zacije v krajevni skupnosti Kolodvor
je stopala v ospredje problematika os-
novne šole Tone Čufar. Zavzeli so se,
da je potrebno rešiti prometne zagate
te šole in priskrbeti šoli več mentorjev
za krožke in druge dejavnosti iz bliž-
njih organizacij združenega dela. Šola

potrebuje pomoč pri dograditvi telo-
vadnice in prevzemu Sojerjeve vile.
Zbrati je treba nekaj denarja, s kate-
rim Dodo na šoli dopolnili smučarsko
opremo za tiste učence, ki bodo odšli
na zimsko šolo v naravi, a sami nimajo
opreme.

Med komunalnimi oziroma prostor-
skimi temami pa sta izstopala neureje-
na javna razsvetljava od Moša Pijade-
jeve do Pražakove ulice - obe sta vi
najbolj prometnem delu občine - ter
barake RTV Ljubljana. Že velikokrat
so obljubili, da jih bodo odstranili.

Razumljivo je, da so kot osrednjo
nalogo SZDL v naslednjih mesecih
navedli volitve 1986. Ugotavljajo, da
imajo še vedno evidentiranih.premalo
delovnih ljudi in občanov, pa tudi po-
govore z evidentiranimi bo potrebno
pospešiti. '

Poljane: Kako do telovadnice
Razprava na programsko volilni

konferenci, ki je bila 5. novembra, je
obravnavala najbolj aktualne zagate v
krajevni skupnosti.

O delu krajevne konference SZDL
Poljane v preteklem letu so izdelali
podrobno analitično p'oročilo, iz kate-
rega je resnično mogoče razbrati vse
uspehe v družbenem delovanju te kra-
jevne skupnofeti, pa tudi številne ovire,
s katerimi se srečujejo na političnem,
gospodarskem in organizacijskem po-
dročju. V krajevni skupnosti so se uve-
ljavile problemske konference in sek-
cije, na katerih vsi prizadeti skušajo
najti rešitve za aktualno problematiko,
s katero se srečujejo Poljanci ali pa
njihove organizacije. Tako so v prete-
klem obdobju namenili veliko časa in

energije reševanju odprtih vprašanj
zvezi z gradnjo nove telovadnice, c
Iom mladinske organizacije. polo;
jem starejših občanov in delovanje
osnovne šole narodnega heroja Tont
Tomšiča.

O delu sta podrobno poročala tu
predstavnik ZB in predstavnica di
štva upokojencev. Lahko sta se poh>
lila s številnimi dejavnostmi, ki po
kajo v njunih organizacijah. Žal te
niso mogli storiti člani mladinske i
ganizacije

Tabor: Uspešno evidentiranj
Na letni programski seji KK SZI

Tabor pretekli teden so deleg
predvsem ocenili enoletno delovar
SZDL in se dogovorili, kako bodo c
lali v prihodnje.



Predsednik KK SZDL Jože Baloh je
med drugim poudaril, da je konferen-
ca v glavnem nadaljevala že v prajš-
njem letu zastavljene cilje in sprejeti
program dela. Odgovorno družbeno-
politi^no delo bodo lahko uspešno
opravili le s skupnimi napori vseh
družbenopolitičnih struktur v KS.

Med te sodi v prvi vrsti dobro oprav-
ljeno delo pri evidentiranju možnih
delegatov za bližnje skupščinske voli-
tve. Naša KS v tem pogledu prednjači
v občini Ljubljana Center. Evindenti-
rani kandidati so se že vsi opredelili za
področje, na katerega želijo delovati.
Zasluga za takšno stanje gre nedvom-
no kadrovski koordinaciji z Borisom
Udermanom na čelu, ki je že od po-
mladi dalje neumorno delovala (tudi
med poletnimi meseci) in tako uspela

opraviti do zdaj najodgovornejše delo evidentiranimi prevladiijejo mlajši ter
za volitve. Pri tem pa nikakor ne bi kandidati z visoko in višjo izobrazbo.
smeli prezreti dejstva. da so krajani Velik napredek je bil dosežen tudi
pokazali izredno pripravljenost za so- pri povezovanju z OZD in samostojni-
delovar\je v delegatskih telesih. Med mi obrtniki, prav tako pa tudi s hišni-

mi sveti. Precej je bilo storjenega v
pogledu komunalnega gospodarstva,
prometne varnosti, socialnih vprašaiy,
kulturnih in športnih prireditev, infor-
miranja in še kaj.

Delegati so opredelili programska
izhodišča za bodoče delo KK SZDL, ki
jo bo vodjl novi predsednik Ciril Bur-
gar, dosedar\ji podpredsednik.

TATJANA PUST

Stari Vodmat: Kako odloča
delegat
- Konferenca KK SZDL je potekala v

prijetnem in izrazito delovnem vzduš-
ju. V uvodnem poročilu predsednika
Denis Žusta je bila podana realna oce-
na dejanskega stanja, s posebnim po-

nad*l|*vanj* na «. ttr.


